
Sołtys Jan Dąbek        Józefosław, 15.04.2013 

Rada Sołecka Józefosławia 

      

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno 

Pan Zdzisław Lis 

 

WNIOSEK 

o uwzględnienie w koncepcjach przebudowy ulic w Józefosławiu 

przebudowy  linii energetycznych i telekomunikacyjnych. 

 

Szanowny Panie Burmistrzu,  

Zwracamy się z wnioskiem o uwzględnienie w koncepcjach przebudowy ulic w 

Józefosławiu, obecnie ul. Wilanowskiej, równoczesnej przebudowy linii 

energetycznych i telekomunikacyjnych (wkopanie kabli, likwidacja słupów). 

Obecnie istniejąca infrastruktura jest stara, słupy powykrzywiane, a kable 

poluzowane. Całość tworzy obraz zaniedbania i mizerii - przebudowa ulic jest 

bardzo dobrą okazją by poprawić także stan linii energetycznych i 

telekomunikacyjnych.  

Bardzo prosimy o uwzględnienie naszego wniosku przy przebudowie każdej 

kolejnej ulicy. 

W zał. kilka zdjęć obecnego stanu. 

 

 

Z poważaniem 

 

Sołtys Jan Dąbek i Rada Sołecka 


